
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2017-12-05 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Stefan Jansson, Christina Engman, Jens 
Påhlman, Daniel Amneklev, Kjell Widell samt Jessica Höglund 

 

- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- 7 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Minnesanteckningar från föregående möte 2017-10-03 gicks igenom. 

- Områdets stadgar kommer ses över eftersom det råder oklarheter runt dessa. 
Ingemar tar fram förslag som styrelsen granskar för att fastställas vid nästa årsmöte i 
föreningen. 

- Utebelysningen i området kommer ses över under våren 2018. 

- Varmvattnet i vissa fastigheter är fortfarande ojämn i vissa fastigheter, oklart varför. 

- Daniel kommer ställa frågan till Alexander Nordh-Bardun om han kan hålla i frågan att 
ta in underlag för att besikta krypgrunderna i området.  

- Föranmäld fråga om Brandsläckare diskuterades. Ingemar tar in pris för 
brandsläckare/brandvarnare för samtliga fastigheter. Eventuellt kommer vi göra en 
inventering av vad varje fastighetsägare har då vi anser det är viktigt att samtliga 
fastigheter är utrustade. 

- Stefan meddelade att han tar ett uppehåll från sitt uppdrag som ledamot i styrelsen 
och Daniel går då in som ordinarie ledamot. 

- Kontaktperson för återställning av arbetet efter utbytet av elskåp i området är Daniel 
Lundqvist (Vattenfall)  072-5365036 

- Fortfarande är det ett problem med att vissa bilar kör för fort i området vilket innebär 
en stor fara inte minst då det är många barn i området.   

- Ekonomirapport per den 171205    

Tillgångar: 

Likvida medel 572 000 

Spar medel 302 000 

Fodringar delägare 0 

Skulder: - 

Inte inkomna (prognos) 115 000  (Eon värme/el, Nrkg vatten/renh) 

Hypotekslån 103 000 

 

- Nästa möte: Den 15 februari kl. 18.30, plats 10C 
 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


